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پنج شنبه ۲۳ بهمن ۱۳99 
۲۸ جمادی الثانی ۱۴۴۲ - شماره ۲۲۶۸۳

رئیس مرکز نظارت بر تیم های ملی کمیته ملی المپیک اعلام کرد ورزشــکاران المپیکی و کسانی که به 
دنبال گرفتن سهمیه المپیک هستند به طور مرتب تحت کنترل دوپینگ قرار دارند.

با توجه به در پیش بودن مســابقات کسب سهمیه المپیک  برای تعیین تکلیف سهمیه های باقی مانده  و هم چنین 
برگزاری بازی های المپیک، طبیعتا باید حساســیت ها نســبت به کنترل دوپینگ ورزشــکاران افزایش پیدا کند چرا که 
کوچکترین اشتباهی در این زمینه می تواند منجر به از دست رفتن یک سهمیه شود. پیمان فخری رئیس مرکز نظارت بر 
تیم های ملی کمیته ملی المپیک و معاون کاروان ایران در بازی های المپیک در مورد حساسیت نسبت به کنترل دوپینگ 
ورزشــکاران المپیکی بیان کرد: به صورت دوره ای از ورزشــکارانی که برای مسابقات کسب سهمیه  و خود المپیک آماده 
می شوند و در اردوهای تیم ملی هستند، تست دوپینگ گرفته می شود. ستاد مبارزه با دوپینگ به طور مرتب  و به صورت 
رندوم از ورزشــکاران تست دوپینگ می گیرد. بنابراین ورزشکاران هم مطلع هستند که نباید از داروهای ممنوعه استفاده 
کنند. خبر دیگر از المپیک اینکه کمیته برگزاری بازی های المپیک اعلام کرد ورزشکاران حداقل هر چهار روز یکبار تست 
کرونا خواهند داد. زدن واکســن اجباری نیست اما ورزشکاران اگر پروتکل های بهداشتی را رعایت نکنند از بازی ها اخراج 

می شوند.افرادی که دمای بدن آنها برای دوبار ۳۷.۵ درجه باشد اجازه ورود آنها به سالن ها داده  نمی شود.
کمیته برگزاری بازی های المپیک اعلام کرد قوانینی که ورزشــکاران باید رعایت کنند در ماه های آپریل  و جون به 

روز می شود.

ورزشکاران المپیکی زیر ذره بین کنترل دوپینگ
فدراسیون جهانی وزنه برداری اعلام لیست نهایی نامزدها پس از بررسی صلاحیت ها چهار اسفند اعلام 

می شود.
 فدراســیون جهانی وزنه برداری)IWF( با اعلام لیست کاندیداهای انتخابات فدراسیون جهانی اعلام کرد لیست نهایی 
نامزد ها و بررســی صلاحیت ها تا ۲۲ فوریه )۴ اسفند( نهایی می شود و انتخابات نیز ۶ و ۷ فروردین ۱۴۰۰ برگزار می شود. 
چهارده عضو هیئت اجرایی فعلی فدراســیون جهانی، در انتخابات حضور دارند. هفت نفر از آنها نامزد ریاســت فدراسیون 
هستند. برای هیئت اجرایی نیز حضور نمایندگان دو کشور مصر و تایلند که از حضور در المپیک محروم هستند و سام کوفا 
از استرالیا که ۸۵ ساله است از نکات قابل توجه است. علی مرادی رئیس فدراسیون وزنه برداری ایران در مورد انتخابات گفت: 
مهم ترین مسئله حفظ وزنه برداری در بازی های المپیک است. من همیشه بر اهمیت مبارزه قوی علیه دوپینگ و احترام به 
دستور العمل هایIOC تاکید کرده ام. ما به تغییرات و اصلاحات قابل توجهی در سیستم خود نیاز داریم و همه باید از یکدیگر 
حمایت کنیم. فدراسیون جهانی وزنه برداری فهرست کاندیداها برای انتخابات را مشروط به بررسی صلاحیت ها اعلام کرد. 
از ایران چهار نفر در این انتخابات حضور دارند. علی مرادی، رئیس فدراســیون ایران برای پست های مهم ریاست، دبیرکلی، 
نایب  رئیس اول، نواب رئیس و هیئت اجرایی کاندیدا شده است. علیرضا قریشی، رئیس هیئت خوزستان برای عضو در کمیته 
فنی، محسن بیرانوند، کمیته مربیان و داوود باقری برای کمیته پزشکی کاندید شده اند. بیشتر رقبای علی مرادی در پست 

ریاست، در چهار پست مهم دیگر )دبیرکلی، نایب رئیس اول، نواب رئیس و هیئت اجرایی( هم حضور دارند.

تلاش ایران برای کسب کرسی در فدراسیون جهانی وزنه برداری

نکته  ورزشی

* در مراســمی با حضور مســئولان خوزســتان، رضا بوعذار قهرمان ســابق 
دوومیدانی آســیا، مدال  های نقره و برنز رقابت های آسیایی ۲۰۰۷ خود را به 
خانواده های شهیدان »سید عمار موسوی« و »سید فاضل موسوی« از شهدای 
مدافع حرم اهدا کرد. در این مراســم حجت الاســلام و المسلمین حسن زاده، 
حسین زاده معاون سیاســی اجتماعی استانداری خوزستان، افشین حیدری 
مدیرکل ورزش و جوانان استان، فرجیان مدیرکل بنیاد شهید خوزستان و رضا 

باقری رئیس سازمان بسیج ورزشکاران استان حضور داشتند.
* با حکمی از سوی عباس نظریان، رئیس فدراسیون اسکی، کورش صبوریان 

به عنوان سرپرست نایب رئیسی فدراسیون اسکی منصوب شد.
* کمیته انضباطی فدراســیون ووشــو با صدور احکامی، مربیان، سرپرست و 
خود باشــگاه پاس ناجا را به مدت ۳، ۲ و ۱ سال از حضور در هرگونه میادین 

ووشو محروم  کرد.
* از سوی فدراســیون جهانی تکواندو ســیدنعمت خلیفه به عنوان نماینده 
فنی فدراســیون جهانی تکواندو )TD( ســطح یک انتخاب شــد. نمایندگان 
فنی فدراســیون جهانی تمامی موارد مربوط به برگزاری مســابقات را توسط 
مدرســان حرفه ای فدراسیون جهانی تکواندو آموزش می بینند و پس از پشت 
سر گذاشتن آزمون آنلاین انتخاب می شوند. پیش از این نیز سیروس رضایی 
دبیر کمیته فنی و از قهرمانان تکواندو کشورمان و حافظ مهدوی رئیس کمیته 
داوران توانستند به عنوان نمایندگان فنی فدراسیون جهانی تکواندو )TD( در 

مسابقات انتخاب شده بودند.
* اسبقیان رئیس فدراسیون جانبازان و معلولان گفت: با حمایت های مالی خوبی 
که از ســوی وزارت ورزش و کمیته ملی پارالمپیک صورت گرفته اســت، هیچ 

مشکلی از نظر اعتباری برای آماده  سازی ورزشکاران اعزامی به توکیو نداریم .
* رئیس فدراسیون پزشکی ورزشی ضمن ابراز رضایت از رعایت پروتکل های بهداشتی 
در ورزش اظهار امیدواری کرد که نظارت ها در این زمینه همچنان ادامه داشته باشد. 
نوروزی عنوان داشت: همه تلاش ها در جهت کاهش روند این بیماری است. در این 
میان در ورزش کشور رعایت پروتکل های بهداشتی با توجه به نظارت هایی که صورت 
می گیرد قابل قبول است به طوری که دیدیم در روزهای گذشته برخی فدراسیون ها 

همکاری بسیار خوبی در این رابطه با فدراسیون پزشکی ورزشی داشتند.

خواندنی از ورزش ایران

یادی از شهید مدافع حرم مهدی نعمایی عالی
نماز حاج قاسم بر تربت شهید

امروز چهارمین ســالگرد شــهادت شــهید 
مدافع حرم مهدی نعمایی عالی اســت. این شهید 
متولد۲۹شــهریور ۱۳۶۳ بود و ســرانجام در ۲۳ 
بهمــن ۹۵ در منطقه حماء ســوریه به شــهادت 
رسید؛ از این شــهید دو دختر به نام های ریحانه 
و مهرانه به یادگار مانده است. همسر شهید مدافع 
حرم مهدی نعمایی عالــی، در مصاحبه با کیهان 

درباره عید نوروزی که ســردار شهید قاسم سلیمانی نخستین مهمانشان بود، 
گفته بود: »در این دیدار سردار وارد اتاق آقا مهدی شدند؛ دوستان آقا مهدی 
از خاک محل شــهادتش چند عدد مُهر درست کرده بودند؛ من این مُهرها را 
به ســردار نشان دادم و ایشــان گفتند »می خواهم با مهر تربت شهید در این 
اتاق نماز بخوانم.« وی همچنین درباره وصیت این شــهید گفته بود: »وصیت 
کردنــد که مــرا در امام زاده محمد کرج، بین شــهدای دفاع مقدس به خاک 
بسپارید. یک بار از او پرســیدم چرا کنار بچه های دفاع مقدس؟ و آقامهدی با 
آن لبخند بهشــتی اش گفت من که در این دنیا دایم کنار مدافعان حرم بودم، 
دلم می خواهد آن دنیا درکنار شهدای دفاع مقدس باشم. متأسفانه در روزهای 
اولیه به ما گفتند امام زاده محمد جایی برای دفن شــهید ندارد. برادر شــهید 
می گفت که شبانه از او خواستم به خوابم بیاید و راهی به من نشان بدهد، مبادا 
شرمنده وصیتش شویم. برادر شهید گفت فردای آن شب تلفن زدند و گفتند 
یک جا برای دفن پیکر مطهر شهید مهدی نعمایی در امام زاده پیدا شده است. 
آن لحظه از اینکه وصیت آقامهدی به سرانجام رسیده بود، همه اشک  ریختیم و 

او را تا خانه ابدی اش کنار شهدای دفاع مقدس تشییع کردیم.«

برگزاری تنها دیدار معوقه هفته نهم لیگ برتر فوتبال

پرسپولیس در صف مدعیان قهرمانی قرار گرفت
»خارجیِ بی کیفیت« پنجره نقل و انتقالات را بست!

حدیث دشت عشق

سرویس ورزشی-
یکی از شــاخصه ها و امتیــازات فصل جاری لیگ برتــر)۱۴۰۰-۹۹( به 
کارگیری مربیان جوان و جدید از ســوی بسیاری از تیم هاست.به طوری که 
اگر مثلا از این نظر مقایســه ای میان این فصل لیگ با همین دو ســه فصل 
گذشته صورت بگیرد به راحتی متوجه خواهیم شد درلیگ امسال مربیانی به 
کار مشغولند که یا اصلا سابقه مربیگری در لیگ برتر نداشته و یا سابقه  اندکی 

در حد مثلا یک نیم فصل و یا چند بازی داشته اند. 
محرم نوید کیا، اخباری)ماشــین  ســازی(، رحمتی ، محمد ربیعی)مس 
رفسنجان(، صادقی )سایپا(، فاضلی )نساجی، که عوض شد( و محمود فکری 
و... از جمله این مربیان هستند. با اینکه از دلیل اصلی این اتفاق اطلاع دقیق 
نداریم و انگیزه اصلی مدیران باشــگاه ها برای دست زدن به این گونه انتخاب 
برای ما مجهول و ناشناخته است، آیا دلایل اقتصادی در اتخاذ این روش موثر 
بــوده و یا مصلحت اندیشــی برای کلیت فوتبال ایران و یــا دلایل دیگر، فعلا 
مشــخص نیست و به طور قاطع در باره آن نمی توان حرف زد و... اما اصل این 

اتفاق و دور دادن به مربیان جوان وطنی را باید به فال نیک گرفت.
بارهــا تاکیــد کرده ایم که فوتبــال)و بلکــه ورزش( ما به گــواه غریبه 
 و آشــنا از توانایی و داشــته ها و ظرفیت های قابل قبولی برخوردار اســت که 
» نیــروی  انســانی« یکــی از برجســته ترین و غنی تریــن این داشــته ها و 
ظرفیت هاســت. بدون تردید» مربیان مســتعد وجوان« یکی از ظرفیت ها ی 
ورزش ما در بعد نیروی انســانی هســتند. شرط رشــد و پیشرفت ورزش در 
گروی استفاده بجا و بهینه از خیل این داشته ها و ظرفیت هاست. اینکه امروز 
می بینیم تعدادی از مربیان جوان در سطح لیگ برتر سکان هدایت فنی برخی 
از تیم ها را در دست گرفته اند باعث خوشوقتی است و این امیدواری را به وجود 
مــی آورد که حضور اینگونه مربیان در کنار مربیان باتجربه وکارکشــته تر، به 
ارتقاء فنی و کیفی لیگ و در نهایت به پیشرفت کلیت فوتبال ابران کمک کند.
با این حال همان طور که گفتیم اولا در انتخاب این مربیان و به کارگماردن 
آنهــا در راس امور فنی تیم ها بایــد مصلحت هایی را در نظر گرفت و دلیل به 
کارگیری آنان کم توقعی و» صرفه اقتصادی« باشــگاه ها نباشــد! باشگاه ها و  
مدیرانی که بعضی از آنهــا در برخورد با مربیان خارجی ولو بی کارنامه خیلی 
ســخی طبع شده و» لارج« ! و» گشاده دست« عمل می کنند اما وقت معامله 
با مربیان وطنی به فکر صرفه جویی و رعایت حداقل ها می افتند! البته در نظر 
داشــتن منافع مالی باشــگاه در انعقاد قراردادها یک اصل اســت اما همه آن 
نیست. انتخاب درســت ، به موقع و بجا، شرط اصلی است که می تواند هم در 
اهداف فنی و فرهنگی و اقتصادی باشگاه موثر باشد و هم به رشد و ارتقا فنی 
و تجربی مربی به کار گرفته شــده؛ کمک کند.امیدواریم باشگاه ها در انتخاب 
مربیان جوان و جدید خود این مصلحت اندیشــی را به طور جامع لحاظ کرده 
باشند... و البته این چیزی است که قضاوت در باره آن به آینده نزدیک موکول 

می شود.
طرف دیگر ماجرا،« مربیان« هستند. مربیان جوان و جدیدی که حداقل 
در ســطح » لیگ برتر« تازه کار هســتند.این مربیان باید بدانند که درمیدان 
مهم وحساســی قدم گذاشــته اند و نحوه عملکرد آنان در سلامت یا تخریب 
وآلوده کردن فضای فوتبال و در نهایت سرنوشت این رشته پرطرفدار و جذاب 

موثر است. 
سال هاســت که افراد و باندهایی هســتند که با ناتوان خواندن و بی سواد 
قلمــداد کردن مربیان وطنی و القای این موضوع به ذهن و  اندیشــه برخی از 
مدیران فدراسیون و باشــگاه ها ی ما راه را برای ورود مربیان حتی بی کارنامه 
خارجی باز و بساط دلالی و پورسانت بگیری خود را از این رهگذر گرم کرده اند. 
اینــان برای جا انداختن این فکر و به بــاور تبدیل کردن آن در ذهنیت علاقه 
مندان فوتبال و هواداران تیم ها؛ ابزار کار سازی در اختیار دارند که رسانه ها یکی 
از مهم ترین آنها هستند. آنها چنانکه می بینیم از مانع تراشی و سنگ اندازی بر 
سر راه موفقیت مربیان مقتدر و موفق وطنی هیچ ابایی ندارند و اگر لازم باشد 
به» هو کردن« و تخریب شــخصیتی آنها نیز می پردازند و همان طور که اشاره 

شد برای انجام نقشه های خود از ابزار» رسانه« بیشترین استفاده را می برند. 
بدیهی اســت که رسانه هرچقدر فراگیرتر و پر مخاطب تر باشد برای اینها 
یهتر و کار آمدتر است.اینکه خواننده عزیز در روزنامه کیهان و از جمله در این 
صفحه ملاحظه می کند که روی موضوع رســانه و به ویژه صدا و سیما تاکید 
شده و هشــدار داده می شود از این روی است. این جریانات منفعت پرست و 
مخرب برای رسیدن به اهداف خود و تامین منافع خود بدون هیچ شکی تلاش 
می کنند به رسانه مهم، تاثیرگذار و پر مخاطبی مثل صدا و سیما رخنه و نفوذ 
کنند و گاه با ژست دلسوزی و ظاهرالصلاحی و گاه با تیپ روشنفکری و علم 
روز دنیا!، روی تصمیم گیری و سیاستگذاری های مدیران رسانه ملی از یکسو و 
ذهن و قضاوت مردم یعنی همان بینندگان عزیز و ارجمند!و افکار عمومی تاثیر 

بگذارند و بار خود را به مقصد و منزل برسانند.
یکی از اهداف و نقشه های اینها هم همان طور که اشاره شد توهین وتحقیر 
مربیان وطنی و اصولا هر چیزی که رنگ وبوی وطن و ایران و... دارد؛ از یکسو 
و تبلیغ و تحسین مربیان خارجی و بزک کردن هرچه رنگ و بوی»خارجی« 
دارد، از ســوی دیگر است که البته متاســفانه خیلی وقت ها هم موفق شده و 
توانسته اند اولا آدم های خودشان را به عنوان مجری و کارشناس و تهیه کننده 
و...حتی مدیر!! به ســازمان رسانه ملی تحمیل کنند و ثانیا در پیشبرد اهداف 
و برنامه یعنی تحقیر ایرانی و جنس وطنی- در اینجا مربیان- و اشاعه روحیه 
اجنبی پرســتی و بزک کردن جنس خارجی- اینجا مربیان- گام های موثری 

بردارند و... 
اینجا منظورمان از پیش کشــیدن این موضوع ، یادآوری حساســیت کار 
مربیان جوان وطنی است. همان طور که اشاره شد امیدواریم در درجه اول این 
عزیزان از مسیر صحیح و درست به نیمکت تیم های لیگ برتری رسیده باشند 
و به فرض رعایت شرط و نکته اول که اشاره شد امیدواریم این مربیان جوان و 
جدید از فرصت به دست آمده جهت اثبات شایستگی و لیاقت های خود نهایت 
استفاده را ببرند. در انجام مسئولیت خود روی کار و حرفه خود تمرکز لازم را 
داشته باشند و برای خودشان و تیمشان و اعتمادی که به آنها شده ارزش قائل 
شوند و راه را بر مداخله و شلتاق کردن و خط دهی جریانات مخرب و دلالی و 

اجنبی پرستی و... ببندند.
 در پایان ذکر این نکته بدیهی را برای پیشگیری از جو سازی و شلوغکاری 
سیاهکاران و شارلاتان ها ضروری می دانیم که: ما بارها و درگذشته نوشته ایم 
هرگز با مربیان موفق و کار کشــته خارجی مخالف نیســتیم به عنوان مربی 
و معلــم رعایت حرمت آنها رابر خود فرض می دانیم و به ســهم خودقدردان 
زحمات آنها هم هســتیم. مخالفت با مربی خارجی نیست بلکه با سوداگران 
منفعت پرستی است که برای تامین منافع نامشروع خود مربی وطنی را خراب 

و تحقیر و » هو« می کنند...

 فرصت طلایی
 پیش روی مربیان جوان لیگ

سرویس ورزشی-
درست یکی، دو ساعت پس از برتری پرسپولیس 
مقابل مس رفسنجان خبرهایی درخصوص بسته شدن 

پنجره نقل و انتقالات این باشگاه منتشر شد.
روز سه شنبه و در چارچوب دیدار معوقه هفته نهم لیگ 
برتر فوتبال ایران، تیم های پرسپولیس و مس رفسنجان در 
ورزشــگاه آزادی تهران به مصاف هم رفتند که این دیدار با 
پیروزی یک بر صفر پرســپولیس به پایان رسید. سیدجلال 
حســینی در دقیقه ۵۱ برای شاگردان گل محمدی گل زد. 
پرســپولیس در شرایطی به مصاف تیم مس رفت که در این 
دیدار حامــد لک را به دلیل محرومیت در اختیار نداشــت 
و رادوشــوویچ پس از مدتها درون دروازه این تیم ایســتاد. 
نیمه اول این دیدار با وجود حملاتی که سرخپوشان داشتند 
و موقعیت هایــی که خلق کردند، گلی به همراه نداشــت تا 
مربیــان در بین دو نیمه بــا صحبت های خود وضعیت فنی 

تیم شان در نیمه دوم را مشخص کنند.
شروع نیمه دوم برای سرخپوشان با یک اتفاق خوشایند 
همراه شــده بود و بازهم کاپیتان کهنه کار این تیم توانست 
گلزنی کند. در دقیقه ۵۱ این دیدار پرسپولیس صاحب یک 
ضربه کرنر شــد که این ضربه را امید عالیشاه ارسال کرد و 
ســیدجلال حسینی با ضربه ســر دروازه تیم رفسنجانی را 
باز کرد. پرســپولیس در ادامه سعی در حفظ توپ و کنترل 
بازی داشــت اما تیم مس تلاشــش برای رسیدن به دروازه 
میزبانش را بیشــتر کرد. با این حال سرخپوشان در دقیقه 
۶۷ تا رســیدن به گل دوم پیش رفتند اما وحید امیری در 
موقعیتی تک به تک نتوانســت ضربه دقیقی به توپ بزند و 

ضربه او به آرامی از کنار تیر عمودی دروازه به بیرون رفت.
در ادامه سرخپوشان شــرایط بهتری پیــدا کردند و با 
کارهای ترکیبی خود را به دروازه مهمان رفسنجانی نزدیک 
کردند.در دقیقه ۷۶ ایــن دیدار کریم زاده بازیکن تیم مس 
به دلیل خطا روی امید عالیشــاه دومین کارت زرد خود را 
دریافت کرد و از زمین اخراج شــد تا کار شــاگردان محمد 
ربیعی برای به تســاوی کشاندن بازی سخت تر از قبل شود. 
در دقایــق پایانی هر چند مس برای رســیدن به گل تلاش 

بیشــتری کرد اما سرخپوشان سعی کردند با حفظ توپ در 
مرکز زمین پیروزی خود را قطعی کنند و به سه امتیاز مهم 
این دیدار دست پیدا کنند. پرسپولیس در دقایق وقت اضافه 
چند موقعیت خوب برای گلزنی به دست آورد اما بازیکنانش 
با بی تفاوتی توپ را به بیرون زدند. با این حال شاگردان گل 
محمدی با این پیروزی ۲۴ امتیازی شــدند و به رده ســوم 
صعود کردند تــا با توجه به یک دیدار کمتر از ســپاهان و 
استقلال شانس صدرنشینی را داشته باشد. این دیدار عقب 

افتاده برابر گل گهر سیرجان خواهد بود.
آمادگی کاپیتان کهنه کار پرسپولیس

اتفاق مهم این بازی گلزنی دوباره ســید جلال حسینی 
کاپیتان کهنه کار پرسپولیس بود تا سه امتیاز را برای تیمش 
به ارمغــان آورد. کاپیتان باتجربه ســرخ ها همانند دیدار با 
تراکتور با پرشــی جالب توجه بالاتر از مدافع مامور مهارش، 
ضربه ســر غیرقابل مهار خود را به ســمت دروازه کوبید تا 
این بار نوشی صوفیانی هم همانند محمدرضا اخباری شاهد 

شــادی گل کاپیتان ۳۹ ساله حریف باشــد. مدافع باتجربه 
سرخ ها که پرافتخارترین بازیکن تاریخ لیگ برتر نیز محسوب 
می شود، بعد از چهارمین قهرمانی پیاپی همچنان با عطش 

سیری ناپذیر خود به دنبال موفقیت های بزرگتر است.
بسته شدن پنجره نقل و انتقالات

اما ســاعاتی پس از برتــری پرســپولیس مقابل مس 
رفسنجان و پیوستن این تیم به جمع مدعیان قهرمانی، خبر 
بسته شدن پنجره نقل و انتقالات این تیم رسانه ای شد. پس 
از اینکه مسئولان باشگاه پرســپولیس نتوانستند در مهلت 
تعیین شــده )۱۲ بهمن( مطالبات ۵۰۰ هزار یورویی ماریو 
بودیمیر، مهاجم کروات سابق خود را بپردازند گمان می رفت 
که پنجره نقل و انتقالاتی پرسپولیس بسته خواهد شد اما با 
این حال ســایت رسمی باشگاه پرسپولیس در خبری عنوان 
کرد که با این مهاجم کروات توافق کرده و مبلغی از بدهی او 
را پرداخت کرده است. با این حال داوور رادیک، وکیل ماریو 
بودیمیر در گفت وگویی با ایسنا اظهار داشت: پرسپولیسی ها 

مطالبــات موکلم را پرداخت نکرده اند و به همین خاطر فیفا 
پنجره نقل و انتقالاتی این باشگاه را بست. پرسپولیس فقط 
۶۰ هــزار یورو پرداخت کرده اســت در حالی که باید ۴۴۰ 
هزار یورو دیگر بپردازد. البته بیانیه باشگاه پرسپولیس ادعای 
موکل بودیمیر را رد کرد. در قســمتی از بیانیه این باشــگاه 
که دیروز صادر شد، آمده اســت: »پرداخت پول به حساب 
بودیمیر از طریق قانونی اقدام شــده است و کلیه مدارک و 
مستندات به فیفا ارسال گردیده، اما همان طور که در جریان 
هستید، تحریم ها همچنان بر انتقالات مالی ایران تاثیرگذار 
است و از این رو پرداخت پول به حساب های خارجی دارای 
پیچیدگی های خاصی است که پروســه پرداخت را زمان بر 
می کند.« این بیانیه پرسپولیس نشان دهنده آن است پنجره 
نقل و نتقالات این باشــگاه باز می شود ولی گویا قرار نیست 
بدهی تیم های ایرانی بــه بازیکنان بی کیفیت خارجی تمام 
شود. به نظر می رسد همزمان با تلاش برای باز کردن پنجره 
نقــل و انتقالات باید تلاش هایی نیز بــرای پیگیری قضایی 
چنیــن قراردادهایی صورت گیرد تا دیگــر هیچ مدیری به 
خود اجازه ندهد چنین بازیکنان بی کیفیتی را به اســتخدام 

باشگاهش درآورد!
جدول رده بندی لیگ برتر فوتبال - جام خلیج فارس

امتیازتفاضل گلگل خوردهگل زدهباختتساویبردبازیتیم

114752189926. استقلال

2147432318525. سپاهان

313661158724. پرسپولیس 

4146531511423. صنعت نفت آبادان

5144821410420. فولاد        

6135441612419. گل گهرسیرجان

7144731313019. آلومینیوم اراک

8145451212019. تراکتور       

119-9145451011. مس رفسنجان

10144641010018. نفت  مسجدسلیمان

118-11144641516. پیکان       

218-12145361517. شهر خودرو

217-1314383911. سایپا       

611-14141851420. ذوب آهن       

89-15142391018. نساجی مازندران

135-1614059922. ماشین سازی تبریز

نخستین واحد بخار نیروگاه سیکل ترکیبی سبلان 
اردبیل به بهره برداری رسمی رسید.

ظرفیت تولید واحد اول بخار نیروگاه ســیکل ترکیبی 
اردبیل ۱۶۰ مگاوات برق است که پس از تکمیل به یک هزار 

و ۴۴۰ مگاوات خواهد رسید.
برای احداث نخســتین واحد بخار ایــن نیروگاه  ۷۰۰ 

میلیارد تومان هزینه شده است.
نیروگاه ســیکل ترکیبی اردبیل از مجموعه های بزرگ 

واحد نیروگاهی کشور اســت و عملیات احداث این نیروگاه 
از ســال ۱۳۸۴ شــروع و در ســال ۱۳۸۷ فــاز اول آن به 
بهره برداری رســید، این واحد نیروگاهی یکی از نیروگاه های 
ایران از نوع سیکل ترکیبی با ظرفیت تولید یک هزار مگاوات 
در ۶ واحد گازی می باشد که در زمینی به مساحت ۸۰ هکتار 

احداث شده است.
به گفته مســئولان این نیروگاه، تمامی مراحل طراحی 
ســاخت و نصــب تجهیزات ایــن واحد نیروگاهی توســط 

مهندسان، تکنســین ها و کارکنان ایرانی انجام گرفته است، 
۷۰ درصــد تجهیزات بــه کار گرفته شــده در این نیروگاه 
ایرانی بوده و تلاش می شــود ۳۰ درصــد تجهیزات وارداتی 

نیز بومی سازی شود.
 قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء سپاه به همراه مشارکت 
بخش های مختلف صنعت کشور از جمله مپنا موفق شده از 
۶ واحد نیروگاه گازی موجود به سه واحد نیروگاه بخار دست 
پیدا کنند، متخصصان ایرانی توانســتند گازهای خروجی از 

واحدهای قدیمی این نیروگاه را در بویلرهای واحدهای جدید 
جای داده و سه فاز ۱۶۰ مگاواتی را به ظرفیت خروجی این 

نیروگاه اضافه کنند.
با این اقدامات نیروگاه سبلان اردبیل به نیروگاه چرخه 

ترکیبی گاز و بخار تبدیل شد.
تاکنون ۴۳۳ میلیون یورو )حدود ۱۲ میلیارد تومان( در 
این نیروگاه ســرمایه گذاری شده و ۷۰۰ نفر در آن مشغول 

کار شده اند.

نخستین واحد بخار نیروگاه سیکل ترکیبی سبلان اردبیل بهره برداری رسمی شد

وزیر راه و شهرسازی گفت: امروز بیش از ۵۰۰ هزار 
واحد مسکن ملی در کشور فعال است یا مردم اراضی 

را تحویل گرفته و خودشان می سازند.
محمد اســلامی در آیین آغاز عملیات اجرایی پنج هزار 
و ۹۸۰ واحد مســکونی طرح اقدام ملی مسکن در خراسان 
جنوبی که در شهر بیرجند برگزار شد، با  اشاره به مسکن مهر 
باقیمانده افزود: در چند ماه آینده جشــن اختتامیه مسکن 

مهر را برگزار خواهیم کرد.
وی اظهار داشت: مسکن ملی نیز در ماه های اخیر چند 

هزار واحد تحویل شد و مابقی در ماه های آینده آغاز خواهد 
شد.

اسلامی گفت: اساس تفکر ما این است که تا جای ممکن 
زمین را در اختیار مردم قرار دهیم و با توجه به اســتطاعت 
مالی خانه بسازند چون وقتی خارج از استطاعت مردم خانه 

بسازیم با آسیب مواجه می شویم.
وی تصریح کرد: جایی که زمین محدود اســت چاره ای 
نداریم مجتمع ســازی کنیم یعنی نقطه تعادل این است در 
شهرهای کوچک و متوسط که زمین وجود دارد، اراضی را در 

اختیار دو یا سه نفر قرار دهیم.
اسلامی گفت: در طرح اقدام ملی مسکن در مرحله اول 
بیــش از ۲ میلیون و ۱۰۰ هزار نفر ثبت نام کردند که از این 

تعداد ۵۵۰ هزار نفر واجد شرایط شدند.
وی افزود: به غیر از ۹۵ هزار نفری که اخیرا در این طرح 
و در ۱۸۳ شهر کشور ثبت نام کردند، اراضی مربوط به ۴۶۰ 

هزار نفر متقاضی تعیین و مشخص شده است.
وی بــا بیان اینکــه ۱۳۰ هزار قطعه زمیــن در اختیار 
متقاضیان قرار گرفته اســت اظهار داشــت: همچنین ۲۶۰ 

هزار قطعه پروژه تعریف شــده است که مردم عضو پروژه ها 
می شوند.

وزیر راه و شهرســازی گفت: افرادی که تایید و پیامک 
به آنها ارسال شده اســت در بانک افتتاح حساب کرده و به 
حساب خود پول واریز کرده اند که تاکنون حدود ۱۵۰ هزار 

متقاضی وجه مربوطه را واریز کرده اند.
اسلامی گفت: همچنین حدود ۳۳ هزار واحد مسکونی 
به صورت مشــارکتی با دســتگاه های اجرایی در کشور آغاز 

شده است.

وزیر راه و شهرسازی: 

زمین برای ساخت مسکن در اختیار مردم قرار می گیرد

رئیس ســازمان بازرســی کل کشور گفت که 
مجموعه تحــت امرش به حمایــت همه جانبه از 
کارآفرینان و سرمایه گذاران مصمم است و سرکشی 
از واحدهای تولیدی بر همین اساس صورت می گیرد.
حجت الاسلام حسن درویشیان در دیدار با امام جمعه 
گرگان اظهار داشــت: سازمان بازرسی از ابتدای امسال تا 
پایــان آبان ماه ۳۷۳ مورد بازرســی واحدهای صنعتی و 
تولیدی را انجام داد که در نتیجه آن دســتگاه قضایی به 

راه اندازی ۴۵ واحد کمک کرد.
وی عمده مشــکلات واحدهای تولیدی را مســائل 
بانکی، مالیاتی، بیمه  و موارد مشــابه عنوان و اضافه کرد: 

در سفر به گلســتان نیز چند واحد تولیدی تاثیرگذار در 
اقتصاد کشور همچون فرآورده های لبنی و تولید تخم مرغ 
مورد بازدید قرار گرفت که برای کمک به آنها دســتوراتی 
در حوزه اســتانی صادر و بقیه مسائل در تهران پیگیری 

می شود.
رئیس ســازمان بازرسی کشور ابراز داشت: ترک فعل 
مســئولیت مدیران از نظارت و یا اجــرا اعم از عمدی یا 
ســهوی قابل تعقیب از ســوی ســازمان بازرسی است و 
چنانچه در طول تحقیق و بررســی ها مشخص شود ترک 
فعل انجام شــده خســارتی به تولید و اقتصاد وارد کرده 

است؛ با خاطیان برخورد قانونی خواهد شد.

رئیس سازمان بازرسی کل کشور: 

سازمان بازرسی از سرمایه گذاران حمایت می کند

کیش – خبرنگار کیهان:
سازمان منطقه آزاد کیش با هدف بهره گیری از فن آوری های نوین 
و خودروهای پاک با شرکت خودروسازان جنوب تفاهم نامه همکاری 

امضا کرد.
ایــن تفاهم نامــه در زمینه تولید، عرضه و اســتفاده از انــواع خودرو و 
موتورســیکلت های الکتریکــی به عنوان حمل ونقل پــاک در جزیره کیش و 
همچنین نوســازی ناوگان حمل ونقل عمومی با بهره گیــری از انواع خودرو، 

موتورسیکلت، شاتل و تاکسی های الکتریکی به امضا رسید.
غلامحســین مظفری گفت: تحقق یافتن چنین طرحی در جزیره کیش 

یک مطالبه مردمی است.
وی در ارزیابی نخســت برای اجرای طرح خودروهای الکتریکی و شارژی 
در جزیره کیش افزود: ســازمان منطقه آزاد کیش یک استاندارد قابل توجهی 

برای اجرای این طرح مهم اقتصادی پیش بینی کرده است.
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش اظهار داشــت: طرح ســاماندهی 

موتورهای شارژی در این منطقه یک امر ضروری و اجتناب ناپذیر است.
 مظفــری تصریح کرد: برای اجرای این طرح، ورود ۱۰۰ دســتگاه موتور 

شارژی را در قالب یک برنامه دقیق و منظم در دستور کار خود قرار دادیم.
به گفته مظفری علاوه بر مسیر اختصاصی دوچرخه سواری »ایستگاه ها و 
مســیرهای ویژه برای تردد موتورسیکلت و دوچرخه« به طول ۴۲ متر در این 
طرح پیش بینی شــده است که تا پایان ســال اجرایی و زیر ساخت های لازم 

ایجاد می شود.
وی گفت: ســازمان منطقه آزاد کیش با همکاری شــرکت خودروسازان 
جنوب نســبت به راه اندازی خط تولید خودروهای پاک اقدام کرده اســت و 
مذاکراتی متعددی نیز درخصوص بهره منــدی از امکانات »کیش خودرو« با 

وزارت صنعت و معدن انجام داده است.
رئیس  هیئت مدیره ســازمان منطقه آزاد کیش تصریح کرد: شرکت سایپا 
نیز درخصوص راه اندازی خــط تولید خودرو های برقی در جزیره کیش اعلام 

آمادگی کرده است.

خودروهای الکتریکی درکیش تولید می شود

مسئول بسیج سازندگی سپاه شــهدای آذربایجان غربی گفت: 
توزیع ۴۰ هزار بسته معیشتی به آسیب دیدگان از شیوع کرونا و ۵۰۰ 

سری جهیزیه به نوعروسان مناطق محروم در استان آغاز شد.
سرهنگ پاسدار احمد رحمانی افزود: محل های توزیع بسته های معیشتی 
توســط چهار هزار پایگاه بسیج شناسایی شــده و توسط گروه های جهادی و 

پایگاه های بسیج در استان بین آسیب دیدگان از کرونا توزیع می شوند.
وی با بیان اینکه از ابتدای شیوع کرونا تاکنون در فازهای متعدد بیش از 
۶۸۰ هزار بسته در آذربایجان غربی تهیه و توزیع شده ، گفت: هر بسته بیش از 

چهار میلیون ریال ارزش دارد و شامل مایحتاج اولیه شهروندان است.
مسئول بسیج ســازندگی سپاه شــهدای آذربایجان غربی اضافه کرد: تا 
پایان شــیوع ویروس کرونا در استان این بســته ها از طریق سپاه یا اعتبارات 

محرومیت زدایی قرارگاه حمزه سیدالشهدا)ع( ادامه دارد.
سرهنگ رحمانی درباره توزیع جهیزیه در استان نیز بیان کرد: از پارسال 
تاکنون بیش از ۲ هزار جهیزیه به نوعروسان مناطق محروم از اعتبارات قرارگاه 

حمزه سیدالشهدا)ع(، مشارکت مردم و اعتبارات بسیج توزیع شده است.
مســئول بسیج سازندگی سپاه شــهدای آذربایجان غربی اضافه کرد: هر 
ســری جهیزیه شامل هشت قلم کالای اساسی برای شروع زندگی نوعروسان 

بوده و دارای ۲۰۰ میلیون ریال ارزش است.

 آغاز توزیع ۴۰ هزار بسته معیشتی 
در آذربایجان  غربی 

با حضور معاون طــرح و برنامه وزیر صنعــت، معدن و تجارت 
بهره برداری از ســه طرح شــرکت آلومینیوم المهدی هرمزگان با 

سرمایه گذاری ۲۴۵ میلیارد ریال آغازشد.
رئیس  ســازمان صنعت، معدن وتجارت هرمزگان درمراسم بهره برداری از 
ایــن طرح ها گفت: یکی از این طرح ها راه اندازی کوره ۶۶ تنی شــماره ســه 
آلومینیوم المهدی اســت که برای این طرح۶۷ میلیارد سرمایه گذاری ریالی و 

بیش از ۱۶.۵میلیون یورو سرمایه گذاری ارزی صورت گرفته است
خلیل قاسمی افزود: بهره برداری از این طرح موجب خواهدشد تا ظرفیت 
نگهــداری مذاب در کارگاه ریخته گری افزایش پیــدا کند که منجر به ایجاد 

ظرفیت آلیاژسازی و افزایش تولید شمش های ۵۰ پوندی خواهدشد.
وی بیان داشــت: ظرفیت ایــن طرح تولید ۲۳هزار و ۷۶۰ تن شــمس 

آلومینیوم در سال است.
رئیس  سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان اظهار داشت: بهره برداری 
از سامانه اسکادای تجهیزات پست های برق از دیگر طرح های افتتاحی شرکت 

آلومینیوم المهدی در این روز است.
قاسمی ابرازداشت: برآورد اجرای طرح حدود ۴۰۰ میلیارد ریال بود که با 

مبلغ ۳۸ میلیارد ریال به انجام رسیده است.
وی گفت: همچنین در این روز طرح فایر چهار کارخانه پخت آند شرکت 

آلومینیوم المهدی هرمزگان نیز راه اندازی شد.

با حضور معاون وزیر صنعت، معدن وتجارت؛

بهره برداری از۳ طرح شرکت 
آلومینیوم المهدی هرمزگان آغاز شد

معاون استاندار سیستان و بلوچستان و فرماندار 
شهرستان ویژه چابهار گفت: سفر به چابهار به دلیل 
جلوگیری از شــیوع ویروس کرونا تــا اطلاع بعدی 
ممنوع شــده و در صورت مشاهده تردد خودروهای 

غیربومی جریمه ۵۰۰ هزار تومانی اعمال خواهد شد.
رحمدل بامری دیروز چهارشنبه در گفت وگو با خبرنگار 
ایرنا اظهار داشــت: اعمال محدودیت شــدید رفت و آمد در 
مبادی ورودی و خروجی چابهار به منظور جلوگیری از شیوع 
ویروس کرونا در حال اجرا است و از ورود هرگونه مهمان در 

این شهرستان جلوگیری می شود.
وی با بیــان اینکه چابهــار هم اینک از نظــر امکانات 
بهداشتی و درمانی در وضعیت بدی است و تنها بیمارستان 
۱۷۰ تختخوابی آن جوابگــوی جمعیت ۷۰۰ هزار نفری از 
جاسک تا راسک نیست، خاطرنشان کرد: چنانچه با افزایش 
تردد و هجوم جمعیت شــیوع کرونا بیشتر شود در وضعیت 
بدتر از قرمز از لحاظ شیوع این ویروس قرار خواهیم گرفت.

وی گفت: محدودیت های تردد در چابهار اعمال می شود 
و هیچ امکاناتی برای پذیرایی از گردشگران در اماکن مختلف 

این شهرستان نخواهیم داشت.
بامری تاکید کرد: از تمامی مســافرانی که قصد سفر به 
چابهار را دارند به طور جد درخواست می شود از سفر به این 
شهرســتان خودداری کنند و تنها به شهروندان بومی اجازه 
تردد داده خواهد شد. وی اظهار داشت: براساس تصمیمات 
این ستاد مقرر شد بوستان ها و تفرجگاه ها مجددا بسته شوند 

و در سایر اماکن نباید تجمعی شکل گیرد.
معاون استاندار سیســتان و بلوچستان گفت: همچنین 
برگزاری مجالس عروسی و عزاداری  ممنوع است و از چاپ و 
نصب اعلامیه و بنر در سطح شهرستان که منجر به تشویق 

مردم برای حضور در تجمعات  شود جلوگیری خواهد شد.
وی بیان کرد: بر این اساس بازار شهر و مراکز تجاری و 
واحدهای خدماتی ســطح منطقه آزاد چابهار بجز نانوایی ها، 
داروخانه ها، پمپ بنزین ها و فروشگاه های عرضه موادغذایی 
تعطیل خواهند بود. بامری اظهار داشــت: هرگونه تجمع و 
ازدحام در سطح بازار و معابر ممنوع است و مراسم عزاداری 
و تدفین بــدون حضور جمعیت و تنها بــا حضور چند نفر 
از نزدیکان انجام می شــود. وی گفــت: مغازه دارانی که این 

مصوبات را نادیده گیرند مغازه آنان پلمب می شود.

 سفر به چابهار 
ممنوع شد

خط تولید تراکتورهای مدل ۴۱۲۰ و ۴۵۵ با حضور 
ســردار نقدی معاون هماهنگ کننده سپاه پاسداران 
و جمعی از مدیران اســتانی در شرکت تراکتورسازی 

ایران راه اندازی شد.
شرکت تراکتورسازی ایران ۹۵ درصد نیاز بازار کشور را 
تامین می کند. مدیرعامل شرکت تراکتورسازی ایران در این 
مراســم گفت: هم اکنون این شــرکت ۹۵ درصد از نیاز بازار 
کشــور را تامین می کند و پنج درصد نیز به صورت متفرقه 

وارد کشور می شود.
ابوالفتح ابراهیمی، افزود: تولیدات این شــرکت از لحاظ 
قیمــت و کیفیــت همتایی نــدارد و در یک دهــه اخیر با 
داخلی ســازی قطعات استراتژیک بیش از ۴۰۰ میلیون یورو 
برای کشور صرفه جویی ارزی شد. وی با اشاره به خودکفایی 
در تولید عمده قطعات تراکتور در این شرکت، اظهار داشت: 
اگر این خودکفایی حاصل نمی شد باید بیش از ۷۰ میلیون 

یورو برای تامین این قطعات ارز از کشور خارج می شد.
مدیرعامل شرکت تراکتورسازی ایران اظهار داشت: بیش 
از ۹۰ درصد از قطعات تراکتور داخلی سازی شده است و تنها 
برخی قطعات جزئی مانند تایرهای تراکتور سنگین که صرفه 

اقتصادی ندارد از کشورهای دیگر تامین می شود.
ابراهیمی، ادامه داد: در سال جاری این شرکت ۱۹ هزار 
و ۵۰۰ دســتگاه تراکتور با رشد ۱۸ درصدی نسبت به سال 
قبل و رشد ۲۷ درصدی نســبت به میانگین سه سال قبل 
تولید کرد. مدیرعامل شــرکت تراکتورســازی ایران گفت: 
امسال بیش از ۶۶۰ میلیارد تومان این شرکت به خارج صادر 
کرده که نه تنها نیاز ارزی این مجموعه فراهم شده بلکه در 

ارز مازاد نیز تراز مثبت کسب کرده است.
مدیرعامل شــرکت تراکتورســازی ایران گفت: تا پایان 
امسال در این شرکت ۲۲ هزار دستگاه تراکتور تولید می شود 
و تلاش می شــود این تعداد در سال ۱۴۰۰ به بیش از ۲۵ 
هزار دســتگاه برسد. ابراهیمی، با اشــاره به راه اندازی خط 
تولیدهای جدید در این شــرکت، افزود: خط تولید تراکتور 
۴۱۲۰ دارای موتــور جدید ۱۲۰ اســب بخــار و مجهز به 
توربوشارژ بوده، قابل نصب علاوه بر تراکتور بر روی کامیون 
است و برای تکمیل سبد تولید این شرکت راه اندازی شده و 
تراکتور ســبک ۴۵۵ با موتور جدید ۵۵ اسب بخار مجهز به 

توربوشارژ، چابک و قوی است.

خط تولید ۲ مدل جدید تراکتور 
در تبریز راه اندازی شد

دســتگاه   ۱۰۶ گفت:  بوکان  انتظامــی  فرمانده 
اســتخراج ارز دیجیتال )بیت کوین( قاچاق، به ارزش 

۱۳ ملیلیارد ریال در این شهرستان کشف شد.
سرهنگ سلمان حیدری دیروز چهارشنبه اظهار داشت:  
در پی دریافت خبری مبنی بــر وجود مزرعه بیت کوین در 
شهرک صنعتی شهرستان، ماموران انتظامی با انجام اقدامات 
اطلاعاتی موفق به شناســایی محل نگهداری دســتگاه های 

ماینر شدند.
وی با اشــاره به رصــد اطلاعاتی و بررســی های فنی 

افزود: ماموران پس از تکمیل تحقیقات به بازرســی از محل 
شناسایی شده پرداخته و ۱۰۶ دستگاه ماینر فعال و متصل به 

شبکه برق شهری را کشف کردند.
فرمانــده انتظامی بوکان گفت: در این خصوص یک نفر 
متهم دستگیر و با تشکیل پرونده تحویل مراجع قضایی داده 

شد.
وی  گفت: این مزرعه فاقد مجوز از اداره صنعت، معدن 
و تجارت اســت و از شبکه برق کشاورزی به صورت غیرمجاز 

استفاده می کرد.

 ۱۰۶ دستگاه استخراج ارز دیجیتال قاچاق 
در بوکان کشف شد

فرمانده انتظامی خراســان رضوی گفت: بیش از 
یک تن و ۲۶۲ کیلوگرم مُرفیــن با همکاری پلیس 
خراسان رضوی از یک خودروی بونکر گاز در جنوب 

شرقی کشور کشف شد. 
ســرتیپ محمد کاظم تقوی دیروز چهارشنبه با اعلام 
این مطلب بــه خبرنگاران افزود: نیروهــای مرکز عملیات 
ویژه پلیس مبارزه با مواد مخدر خراسان رضوی در اقدامی 
اطلاعاتی به ســرنخ هایی از قاچاق محموله ســنگین مواد 

مخدر دست یافتند. 

وی اضافــه کرد: تیم های پلیس مبــارزه با مواد مخدر 
خراسان رضوی در عملیاتی مشترک با فرماندهی انتظامی 
سیستان و بلوچستان پس از ردزنی های گسترده خودروی 
کامیون حامل مواد مخدر را در شهرســتان زاهدان توقیف 

کردند. 
این مقام ارشــد انتظامی گفت: با دســتگیری ۲ متهم 
در بازرســی از این خودرو بیش از یک تن و ۲۶۲ کیلوگرم 
مُرفین کشــف و ضبط شد و تحقیقات بیشتر در این زمینه 

ادامه دارد.

کشف بیش از یک تن مرفین در خراسان رضوی

۲۰۰ زندانی استان اصفهان در آیینی با حضور جمعی از مسئولان با 
عفو رهبر معظم انقلاب و کمک خیران از بند رهایی یافتند.

به گزارش ایرنا، محمود ضیایی فرد مدیرکل زندان های استان اصفهان در 
این آیین که در گلستان شهدا برگزار شد، گفت:  تعدادی از زندانیان این استان 

توسط خیران در ابتدای ماه  جاری آزاد شدند.
وی اظهار داشــت: قصد داشــتیم ۴۲ زندانی را به نیــت چهل و دومین 
سالگرد پیروزی انقلاب آزاد کنیم اما با فراخوانی که در خیریه مربوط به آزادی 

زندانیان داده شد و استقبال خوب خیرین ۷۲ زندانی آزاد شدند.
وی با اشــاره به اینکه ۱۲۸ نفر این زندانیان مشــمول عفو رهبر معظم 
انقلاب شــدند، افزود: میزان بدهی این تعداد زندانی در مجموع  پنج میلیارد 
و ۵۰۰ تومان بود که ســه میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان آن را خود شکات از 
حق مسلم گذشــتند و بقیه توسط ستاد دیه و خیران تامین شد و به آغوش 

خانواده برگشتند.
مدیرکل زندان های اســتان اصفهان تصریح کرد: در مجموع ۹۵۳ زندانی 
غیر عمد و مالی در اســتان داریم که بیشــترین مبلغ مربوط به مهریه و ۶۰ 
درصد بدهی ها زیر ۵۰ میلیون تومان و بقیه بدهی های کلان و تا ۸۰۰ میلیارد 

تومان است که در مجموع خیران باید کمک کنند.

۲۰۰ زندانی اصفهان  آزاد شدند


